
Lycke Samfällighetsförening 
  

Protokoll för styrelsesammanträde 2017-11-18 
  

Närvarande: 

Jan-Ove Asp,  Kim Nyegård,  Frede Jensen, Sonny Leo, 

Inger Månsson. 

Ej närvarande: 

Jeanette Karlsson 
  

1.  Ordförande, Jan-Ove Asp öppnade mötet 

2.  Dagordningen godkändes. 

3.  Genomgång av föregående protokoll. 

       Styrelsen skickar brev till stuga 81, angående att det står  

       Vatten på tomterna ovanför dem.  Översvämningen är under 

        Utredning och Pålsson är underrättad. 

4.  Genomgång av ekonomin. Fred Jensen redogjorde för 

        Ekonomin. Våra ny vägar kostade 190000:- , bidrag från 

         Stat o kommun 100000:-,  

         Infiltrationen kostade 100000:-  inga bidrag. 

5.  Rapport om fisket, fisketävlingen var 17 st deltagare, vilket 

      Fiskekommiten tyckte var dålig anslutning anslutning främst 

      Från vårt område. 

      Första pris gick till Magnus Pettersson. 

6.  Övriga frågor eller motioner ej inkomna 

7.   Nästa möte 10 febr. -18, hos Jeanette. 

8.   Mötet avslutades och Jan- Ove och styrelsen önskar 

        GOD JUL O GOTT ÅR . 

         Önskar mer uppslutning av föreningen nästa år 
  

  

 


